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内容概要

本套读物的特色——真正适合中高级英语学习者的原汁原味英语读物　　难度适中：本套读物用英语
中核心5000词写成，对于难以理解之处均有注释，使你躺在床上不用翻词典就能顺利地读下去，在不
知不觉中走向英语自由境界。
　　语言地道：美国作家执笔，用流畅的现代英语写成，并保留了原著的语言特色。
　　选材经典：皆为一生中不可不读的作品，读之可提高英语水平、积淀西方文化和提高人生境界。
　　情节曲折：让你徜徉在一个又一个迥异奇妙的书中世界。
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章节摘录

　　CHAPTER 1　　The family of Dashwood had long been settled in Sussex,and their residence was at
Norland Park,in the centre of their property,where,for many generations,they had lived in so respectable a manner
as to engage the general good opinion of their surrounding acquaintances.The late owner of this estate was a single
man,who lived to a very advanced age,and who for many years of his life,had a constant companion and
housekeeper in his sister.But her death,which happened ten years before his own,produced a great alteration in his
home; for to supply her loss,he invited and received into his house the family of his nephew,Mr.Henry
Dashwood,the legal inheritor of the Norland estate,and the person to whom he intended to give all his fortune and
property to.In the society of his nephew and niece,and their children,the old Gentleman's days were comfortably
spent.　　By a former marriage,Mr. Henry Dashwood had one son.by his present lady,three daughters.The son,a
steady respectable young man,was amply provided for by the fortune of his mother,which had been large.By his
own marriage,likewise,he added to his wealth.　　To him therefore the succession to the Norland estate was not
so really important as to his sisters; for their for-tune,independent of what might arise to them from their father's
inheriting that property,could be but small.Their mother had nothing,and their father only seven thousand pounds
in his own disposal; for the remainder of his first wife's fortune was also secured to her child,and he had only a
Life-interest in it.　　The old gentleman died.his will was read,and like almost every other will,gave as much
disappointment as pleasure. He was neither unjust or ungrateful to his nephew,Mr.Henry Dashwood,but left him
the property with specific instructions that it must be passed dozen to his son,who had already a great
fortune.Dashwood had wished for it more for the sake of his wife and daughters than for himself or his son.He now
had no way to pro-vide for his wife and daughters,those who were most dear to him,and who were desperately in
need of a for-tune.　　The old gentleman meant not to be unkind,howev-er,and,as a mark of his affection for the
three girls,he left them a thousand pounds apiece.Mr.Dashwood's dis-appointment was,at first,severe; but his
temper was cheerful and hopeful he would somehow be able to provide his daughters with some
fortune.Unexpectedly,howev-er,he died less than a year after the old gentleman; and ten thousand
pounds,including the late legacies,was all that remained for his widow and daughters.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《床头灯5000词纯英文版：理智与情感》根据英国著名作家简·奥斯汀的《理智与情感》改编而
成，由美国作家用5500个最常用的英语单词写成。
全书纯英文呈现，最大限度地保留了原著的语言特色，而且难度适中，是真正适合中高级英语学习者
的原汁原味的英语读物。
　　选择“床头灯”的N个理由　　真正适合中高级英语学习者的原汁原味英语读物　　1.难度适中
：市面上大多数英语读物，要么难度过低，近似于中学水平的简写本；要么过于艰深，读者不得不“
知难而退”。
对于中高级英语学习者而言，找不到难度适中的英语读物，这是他们无法彻底征服英语的根本原因。
本套读物用英语中5500个核心词汇写成，使你躺在床上不用翻词典就能顺利地读下去，在不知不觉中
走向英语自由境界。
　　2．语古现代、地道：美国作家执笔，用流畅的现代英语写成，保留原著的语言特色。
　　3.选材经典：皆为一生中不可不读的作品，读之可提高英语水平、积淀西方文化和深入了解西方
世界。
　　4．情节曲折、趣味性强：让你徜徉在一个又一个迥异奇妙的书中世界。
　　5．摆脱汉语干扰：大多数读者（尤其是青少年），在读英汉对照读物学英语时，经常出现一种
情况，即刚开始还主要看英语，越到后来，情节越跌宕，心情越迫切，就会一不小心把汉语先读完了
。
纯英文版即可避免此种现象发生。
　　6.便于教师教学使用。
　　床头灯英语学习读本，英语自由境界的阶梯，孵育高级英语人才的摇篮！
　　在中国走向世界的道路上，英语水平决定工资水平！
　　改变你的人生命运，每天只需半小时！
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